
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Afdeling Nyborg, Ringvej 1, 5800 Nyborg  
Afdeling Vindinge, Skolevej 15, 5800 Nyborg 
Tlf. 63337022, E-mail: Danehofskolen@nyborg.dk        

Afbud: Anders, Lise Lotte, Dorte 
 
Dato: 12.06.23, kl. 19.00-21.00           Sted: Danehofskolen, Afd. Nyborg Referent: Charlotte  

Orienteringspunkter 
eller punkter til evt. 
fra 

- Formanden 
- SKB 
- Elevrådet 
- Lærerne 
- Ledelsen  

Formand: Der har været interesse fra en forældre ift. at deltage i besty-
relsesarbejdet. Lars tager kontakt. 
Der er dialogmøde d. 19.6 2023 kl. 18.30 på Birkehoved med politik-
kerne. Forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen anbefales at møde 
op.  
Der er seminar på Nyborg strand 17/18 nov. for forældre, der er i besty-
relser. Foreningen skole og forældre står for arrangementet.  
Elevrådet: Der har været afslutningsmøde i elevrådet, hvor indsatser for 
kommende år er givet videre til dem, der fortsætter næste skoleår. 
Elevrådet oplever, at de har fået meget igennem i skolebestyrelsen, og 
der har været stor lydhørhed. Det har været en positiv oplevelse for 
elevrådsrep. og også hele elevråddet er positive over deres ar-
bejde/samarbejde.   
Lærerne: Feedback fra lærerne er, at der har været generel tilfredshed 
ift. skemaer  
Ledelsen: Prøvehandling - Der arbejdes næste år med skemafri mandag 
morgen for fase 1 elever, så der kan afholdes fælles forberedelse på år-
gange/projekter på tværs for lærerne, hvilket kan komme eleverne til 
gode.   
Der var besøgsdag for forældre, der har elever på afd. Vindinge i går, så 
de kunne få en intro til afd. Nyborg. 8 familier var mødt op. Der bliver 
ny besøgsdag i september, hvor tiden sættes til lidt senere.  
Der er eksamensperiode og stemningen er god på skolen. Administrati-
onen står for planlægningen og denne struktur bliver også brugt næste 
år.  
Der er dialog med skolechefen om lokaler, da afd. Nyborg har lokale-
mangel, og der er stor søgning til skolen. Vi har flere årgange i fase 1 
Nyborg, hvor der er 3 klasser.  
Der skal i kommende skoleår arbejdes med konkretisering og omsæt-
telse af skolens vision. Ledelsen er i gang med at forenkle det, der alle-
rede lægger på hjemmesiden ift. vision, rettighedsråd osv.  
 

1 Budget 23 Økonomi og understøttende undervisning. Mia/Pernille 
Flyttet til mødet i aug., hvor Mia også deltager 
 

2 4. årgangs lejrskole Princip for ”lejrskole” til vedtagelse. Pernille 
Der er underskrevet princip.  



Fremadrettet: Der skal laves skriv til forældre om gode aktiviteter på de 
forskellige årgangene, hvor der er forældredeltagelse og medansvar. 
Pernille sender information ud til forældre på skolen ift. princip for lejr-
skole, og hvorfor der ikke fremadrettet vil blive lejrskole på 4. årgang.  
 

3 Forældre henvendelse På baggrund af flytning af 4b´s lejrskole er ledelsen og bestyrelsen ble-

vet kontaktet af forældre. Lars/Pernille 

Henvendelsen er taget alvorlig, og der har været tæt dialog med de in-

volverede personer. Bestyrelsen formandskab og ledelsen har været in-

den over sagen. Bestyrelsen har været informeret om sagen -  også på 

forrige møde. 

 

4 De udmeldte nedskæ-
ringer på skoleområ-
det 

Der skal med udgangspunkt i skriftligt input sendt til Søren /Pernille in-
den mødet, fra bestyrelsen, udfærdiges et foreløbigt høringssvar til 
kommunens nedskæringer. 
Dorte arbejder videre med retur-skrivelse fra skolebestyrelsen (Dane-
hofskolen) ift. planer for ny skolestruktur i Nyborg. Pernille K. sender 
flere data til Dorte, som der kan tages udgangspunkt i. Der er også mu-
lighed for at sende input til Dorte ift. læserbrev. 
 

5 Næste års møde-
række 

Husk kalender.  
Søren og Nick deltager den 24.8 på forældremøder på 0. årgang. Ledelsen har 
liste klar til 1. møde i august ift. øvrige forældremøder, hvor der skal delta-
gelse af skolebestyrelsen. 

Næste bestyrelsesmøde:  

 Torsdag d. 31.8 kl. 19.00-21.00.  

 Tirsdag d. 26.9 kl. 17.00-19.00. 

 Tirsdag d. 24.10 kl. 17.00-19.00. 

 Tirsdag d. 5.12 kl. 17.00-19.00. 

 Sygefravær og vikar-
forbrug 

Bestyrelsen har ønsket tal på sygefravær og vikarforbrug. Pernille 
Pernille har skrevet om muligheden for at dele oplysninger om sygefra-
vær imellem skolerne. Har ikke fået svar endnu. 
Der har stort forbrug på vikarkontoen på langtidssygemeldinger og 
dækning af lærere, som er fritstillede efter processen med afskedigel-
ser. 

 Samarbejdet i besty-
relsen 

Vi evaluerer, hvordan samarbejdet har været dette i dette skoleår, og 
om der er opmærksomheder i forhold til næste år? 
Gode processer og dialoger. 
Der kunne næste år planlægges med længere møder, hvor der kan ar-
bejdes med emner i dybden. Det ville være godt med flere medlemmer 
i bestyrelsen – gerne fra afd. Nyborg, da der pt. er stor repræsentation i 
bestyrelsen fra afd. Vindinge. Ros til elevrepræsentanterne.  
 



6 Personalesituation 
 

Pernille. 
 

7 Evt. (5 min)  

8 Emner til næste besty-
relsesmøder 

Budget og høringssvar 

Orientering om karaktergennemsnit til årets eksamer og mulige indsat-
ser  

 


